
PROTOKOLL 

Møte Sør-Trøndelag Gjeterhundlag 

Styremøte: _X__ Medlemsmøte: ___ 

Dato:_19/5____ Tid:__20.00____ Sted:__Berkåk_______ 

Til stede:  

Dag Owe og Per Morten.  

Frafall: Thomas. 

Merknader:  

SAK Behandling / Innstilling Vedtak 

Sak 20 Prøver  Utnevnelse av komite / info om NC, FM og 
Fylkeskamp. 

Thomas er ansvarlig for å bringe sau til FM 
arenaen. 

Stene har arena, sau, kantine klar for 
fylkeskampen. 

Ide med "oppmann" for hver klasse følges 
opp. 

Her har Stein nevnt at team av disse tre 
oppmenn kan være en ide. 

NC: Dag Owe, Svein Helge Hermann, 
Stig Runar Størdal, Jon K. Lium.  

Avtale med Bårshaug Gjestegård for 
overnatting og bevertning. 

FM: Fylkesstyret tar ansvar. Thomas 
er kasserer. Dag Owe org. bane og 
utsetting. Per Morten tar hånd om 
resultatservice. Olav Lillemo blir 
dommer. Dag Owe ordner med 2 
sekretærer. 

FK: Dugnad blant repr. for arr. fylke 
med oppmenn som ansvarlige. 
Oppmenn er: Kl 1: Ingvald Haugan, kl 
2: Trude Hvalryg, kl 3: Stein Svedahl. 

Sak 21 Årsmøte  Pga. div spørsmål om vedtekter i forbindelse 
med protokoll, drift av hjemmeside, 
saksbehandling osv. settes dette opp som 
sak allerede nå.  

Det vi har av saker til årsmøte / 
vedtektsendring pr. i dag er justering av 
rekkefølgen i saklista ang. Aktivitetsplan / 
budsjett ,og tillegg til vedtektene at 
valgkomiteen fremmer styret / leders 
størrelse på godtgjørelse til behandling på 
årsmøtet og skal gjelde inneværende år. 

Aktuelle datoer for årsmøte 5 eller12 januar. 

Vedtak: Våre to revisorer kontaktes for 
å gå gjennom vedtekter sammen med 
styret. Dag Owe kaller inn til dette 
møtet.  

Vedtektsendring: Forslag; budsjett 
diskuteres før aktivitetsplan. Forslag; 
Valgkomitéen fremmer forslag og 
årsmøtet avgjør størrelse på 
godtgjørelse. 

Årsmøtet settes til 12. januar. 

Sak 22 NM uttak og cup Vi stiller spørsmål til komiteen ved Cup kl 3 
der 2 av 4 er tellende. 

Svaret fra komiteen er at det ikke skal gå an 
å vinne på kvantitet ved at en soser rundt på 

Vedtak at vi kjører etter 
komiteens forslag i 
inneværende sessong 

Vedtak pr.e-post  



 

alle prøvene, og en bedre ekvipasje ikke har 
anledning til å stille for eksempel på Oppdal. 

Vi kjører på komiteforslaget og setter dette 
opp som sak på årsmøtet sånn at kriterier og 
uttak er klart når sessongen starter og det 
blir bare prøvedatoene som mangler. 

Det skulle bli mulighet for at Hitra, Agdenes, 
Budal og Rennebu (Innset) kan inngå cup / 
uttak neste år. 

Sak 23 Protokoll på 
nett 

Vi legger protokollen ut på "styre" knappen 
sånn at protokollen skyves nedover slik at 
sist avvikla kommer tett oppunder infoen om 
styret som ligger der fra før. 

Vedtatt pr. e-post  

Sak 24 Medlemsmøte  Det har kommet forslag om å avholde et 
medlemsmøte / avslutning av sesongen i 
forbindelse med Fylkeskampen i Selbu 6/11 

Komite med Rolf Sverre 
og Per Morten. Vi 
jobber med å få en inn 
et kvinnelig medlem i 
tillegg. 

Referent:  

Per Morten 

Underskrifter:   


